
 

Schriftelijke vragen ex. Art. 40 Regelement van Orde HDSR 
Datum: 19 februari 2020 
Betreft: Visserijkundig onderzoek 
 
Geacht college, 
 
Wij zijn op de hoogte gebracht van een visserijkundig onderzoek (zie bijlage) dat uitgevoerd gaat 
worden door de gemeente Utrecht, de Algemene Utrechtse Hengelaars Vereniging (AUHV) en 
Hoogheemraadschap de Stichtse Rijnlanden. Hier stellen wij graag een aantal vragen over, verzoek 
om deze schriftelijk te beantwoorden. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Merel Hendriks 
Fractie Partij voor de Dieren 
 

 
Vragen 
 

1. Is dit onderzoek een initiatief van HDSR of de AUHV? En wat is de verhouding tussen het 
HDSR, de gemeente en de AUHV voor dit water? (bvb eigenaar/beheerder/pachter). 
 

“De AUHV werkt samen met de gemeente en het waterschap aan verbetering van de visstand.” 

2. Welk doel heeft het verbeteren van de visstand? Is dat het bevorderen van ecologie, de 
mogelijkheid om deze vissen later weer op te hengelen, of een andere reden? 

3. Op welke vissen wordt gefocust? Zijn dat karpers (omdat het doel is ze later op te hengelen) 
en/of andere vissen? Zo ja, welke vissen zijn dit? 

4. Als het doel is de ecologie te bevorderen, wat zijn dan de plannen voor andere waterdieren 
zoals salamanders, padden en kikkers? 
 

“Zij zullen tussen ca. 9.00 uur tot 15.00 uur de locatie afvissen. Alle vis wordt na het onderzoek weer 
netjes teruggezet.” 
  

5. Waarom is het nodig om deze vissen allemaal uit het water te halen? Dit levert stress, pijn en 
angst op. Zijn er geen andere manieren? 

6. Klopt het dan er geen gebruik gemaakt wordt van hengels? Indien er wel hengels gebruikt 
worden: waarom? 

7. De vissen worden ‘netjes teruggezet’ zegt men, maar deze actie heeft zeker negatieve 
gevolgen voor het welzijn van de vissen. Waarom stemt de HDSR hiermee in? Wat is het 
belang van deze meting voor HDSR? 

  
“Het onderzoek wordt uitgevoerd met een zegen (net) en electrovisapparatuur”.  
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8. De ene hengelsite zegt dat de vis niet wordt verdoofd, maar ‘dat hij door 
electrovisapparatuur het net in zwemt’. Deze site zegt dat de vissen wel worden 
verdoofd: https://visserijservicenederland.nl/technieken-en-materialen/elektrovisserij/. Hoe 
zit dit? 

9. Op de genoemde site staat ook: “Een goed uitgevoerde elektrovisserij levert geen schade of 
sterfte onder de gevangen vissen op.” Hoe gaat HDSR garanderen dat er geen vissen gewond 
raken of sterven door dit apparaat? 

  
Er wordt een aantal schoolklassen uitgenodigd om bij het ‘onderzoek’ aanwezig te zijn. 
  

10. Wie heeft deze scholen uitgenodigd, wat is de leeftijd van de kinderen en wat is het doel van 
het uitnodigen van deze schoolklassen (ze liefde voor het hengelen bijbrengen?)? 

11. Hoe staat de HDSR tegenover het feit dat de AUHV kinderen op scholen vislessen geven en ze 
hierdoor warm probeert te maken voor hengelen? 

  
Tot slot 
  

12. Wie van de HDSR is bij dit ‘onderzoek’ aanwezig? En op welke manier gaat de HDSR hier 
aandacht aan besteden in haar communicatiemiddelen? Nodigt de HDSR mensen en partijen 
ook actief uit om hierbij aanwezig te zijn? Zo ja, waarom? 
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